
 

Schriftelijke vragen ex artikel 41 RvO Bladel     

Onderwerp:  Opvanglocatie voor asielzoekers in Duizel  

Fractie: Vrije Hapertse Partij 

Datum: 24 juni 2025 

 

Geacht college,  

In het achterbanoverleg van de Vrije Hapertse Partij op 16 juni is de publicatie van het 

Eindhovens Dagblad d.d. 11 juni jl. omtrent de mogelijke komst van een opvanglocatie 

voor asielzoekers in Duizel besproken. Gegeven de zorgen en onrust die deze 

berichtgeving heeft veroorzaakt in de (Hapertse) gemeenschap, hebben wij de volgende 

vragen aan het college: 

 

1. De gemeente Eersel is op zoek naar een nieuwe locatie voor de opvang van 

asielzoekers om invulling te geven aan de richtlijnen die landelijk en provinciaal 

gelden. In welke mate voldoet de gemeente Bladel aan de gestelde richtlijnen en 

normen omtrent de opvang van asielzoekers, statushouders en vluchtelingen? 

2. Op welke locaties in de gemeente Bladel worden op dit moment asielzoekers, 

statushouders en vluchtelingen opgevangen? 

3. Vervolgvraag: is bij de verdeling van deze opvanglocaties over de kernen van de 

gemeente Bladel rekening gehouden met de voorhanden zijnde voorzieningen in de 

desbetreffende kern en de ambitie van de gemeente Bladel om het ‘dorpse karakter’ 

van iedere kern te behouden? 

4. Tussen de kern Hapert en de beoogde locatie voor het AZC aan de Provincialeweg 

N284 is het plangebied ‘Dennenoord’ gelegen. In dit plangebied is de ontwikkeling 

van woningbouw voorzien, waarmee invulling wordt gegeven aan de grote vraag naar 

huizen in onze kern. Wat zijn de implicaties van de voorgenomen komst van het AZC 

op deze woningbouw? 

5. Vervolgvraag: één van de belemmerende factoren voor deze woningbouw is de 

ontsluiting van het plangebied Dennenoord geweest. Wat is de impact van de 

verwachte verkeersbewegingen van het AZC naar het centrum van Hapert voor de 

ontwikkeling van het gebied Dennenoord? 

6. In het verleden heeft de Vrije Hapertse Partij meermaals aangedrongen op een goede 

dialoog tussen de gemeente en haar burgers. Hoewel het voorgenomen besluit 

rondom het AZC in Duizel en het beoogde plangebied beiden onder de 

verantwoordelijkheid van de gemeente Eersel vallen, wil de VHP het college oproepen 

om desondanks met omwonenden uit onze gemeente in gesprek te gaan om hun 

oprechte zorgen te horen en te zoeken naar een manier om hieraan tegemoet te 

komen. Is het college daartoe bereid en hoe gaat het college dat vormgeven? 

 

We verzoeken het college om de vragen schriftelijk te beantwoorden uiterlijk op 10 juli 

2025.  

 

Namens de Vrije Hapertse Partij, 

 

Toon van Dun 

Fractievoorzitter VHP 

 


